
Referat bestyrelsesmøde, Sønderborg Sportsrideklub 
 

 

Emne: Bestyrelsesmøde møde den 25-03 2025 

 

Tilstedeværende: Sasha, Ida, Joan, Tayna og Pia 

Fraværende: Kristina 

 

Dagsorden: 
1. Økonomi 

2. Faciliteter og vedligehold  

 - Situation vedr. møddingsplads 

 - Vedr. vores faciliteter 

3. Personale situation 

4. Mangel på fold pladser til opstaldede pensionærer 

5. Medlemsmøde 

6. Eventuelt 

 

 

Ad pkt. 1) Økonomi 

Forslag til event m. toprytter i september 
- Tjek om sponsorer, leverandører vil have standplads 

- Siddepladser og højtaleranlæg (Sasha har kontakter) 

 

Ad pkt. 2) Faciliteter 

Plan om reetablering af mødding er godkendt af Kommunen. Konkret plan kendes ikke. 

Håndværkere går i gang i april mdr.  

Frist for godkendt mødding er forlænget til 1. maj af myndighederne.  

 

Vedrørende plan for vedligehold af faciliteter:  

2 * gange årligt møde Mellem Rideklub bestyrelsesrepræsentant og Ridecenter ifølge lejeaftale. 

Oprettelse af serviceudvalg under Rideklubbens bestyrelsen, hvor der er hjælp til plan for 

vedligeholdelse af faciliteter.  

Forslag til oprettelse af servicemail – dialog tager Sasha med Karsten 

 

2 * Årligt fællesmøde med Søs venner og Ridecenter - februar/marts og august/september. 

Optimering af samarbejde vedrørende økonomi og forbedring/vedligehold af faciliteter.  

 

Ad pkt. 3) Personalesituation 

Der skal tages stilling til:  

37 timers stilling vs. 2 * 20 timers personale, der kan tage ekstra timer. 

Personale skal holde 3 ugers sommerferie.  

Mulig kandidat til 37 timer fra 15. maj til 15. september. Vedkommende kan fortsætte som en af de 

20 timers personer efterfølgende.  

 

 



 

Side 2 af 2   

Ad pkt.4) Fold pladser 

Mangel på fold pladser bevirker at der laves fold på den gamle springbane. Den gamle vandgrav 

skal indhegnes/væk.  

 

Ingen særaftaler må indgås med personalet – alle aftaler skal igennem bestyrelsen/Jesper 

Det skal sikres at alle heste kan komme på en fold.  

 

Ad pkt. 5) Medlemsmøde  

Repræsentanter for bestyrelsen afholder medlemsmøde den 27. april 2025.  

Mødet bruges til kommunikation – alle kan indsende spørgsmål.  

Bestyrelsen laver dagsorden når spørgsmål er indkommet.     
- Gennemgang af de ydelser vi tilbyder 

- Særydelser som medicinhåndtering, ekstra fodring + andre ydelser tilbydes men koster et gebyr.  

- Aftaler laves med bestyrelsen (ved Joan) via webshoppen, købsordre gives af Joan til personale.  

- Elevheste 

- Undervisning 

- Hø og behandling af dette 

 

Der er lavet et årshjul, så alle kan se hvornår hvad skal foregå (ved Ida).   
- Indeholder arbejdsdage, initiativer, stævner mv.  

- Privat hø rum – rul med ansvar for oprydning? 

 

Ad pkt. 6) Eventuelt 

Der skal laves gødningsprøver – ved elevhestene + pensionærer. Tayna – tager gødningsprøver. 

Betaling går over opstaldning. Dem der ikke skal have lavet prøve, melder sig.  

 

Elevhesten Laban:  

Er under opsyn. Der bliver taget gødningsprøve og der bliver købt ekstra foder (mash mv.) til ham. 

  

Jesper, Sasha og Pia mødes med Robert Madsen vedr. hø/wrap kontrakt.   

 

Foderummet – Heidi varetager det pt.. 

 

Næste bestyrelsesmøde - Sasha indkalder.  

 

Ref. Pia Sandberg 

 


